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قاسمپور: 
 سرمربی تیم ملی 

 باید مدیریت قوی 
داشته باشد

 رضایت پیکان و پاس  
به سومی مشترک لیگ والیبال 

ایسنا: بنا بر درخواست تیم های بازمانده 
از فینال لیگ برتر و لیگ دسته یک، سازمان 
لیگ دیدار رده بندی را لغو کرد. سازمان لیگ 
فدراسیون والیبال در اطلاعیه ای اعلام کرد که 
به درخواست تیم های بازمانده از فینال لیگ 
برتر و دسته یک مردان، دیدارهای رده بندی این 
رقابت ها برگزار نمی شود. در این اطلاعیه آمده 
است: باشگاه های رازین پلیمر و دخانیات از سری 
A لیگ دسته یک مردان، پیکان تهران و پاس 
گرگان از لیگ برتر مردان که از صعود به دیدار 
نهایی بازماندند، درخواست برگزار نشدن دیدار 
رده بندی و عنوان سومی مشترک برای هر دو 
تیم را به فدراسیون والیبال ارسال کردند. سازمان 
لیگ فدراسیون والیبال با بررسی تمامی شرایط 
موجود و در راستای حمایت از باشگاه ها به ویژه 
حمایت از حضور بخش خصوصی، بدون برگزاری 
دیدار رده بندی تیم های دخانیات و رازین پلیمر 
را به عنوان سوم مشترک سری A لیگ دسته یک 
مردان سال ۱۴۰۱ معرفی می کند. همچنین 
تیم های پیکان تهران و پاس گرگان به عنوان 
سوم مشترک لیگ برتر مردان سال جاری معرفی 
می شوند. تیم های شهداب یزد و لبنیات هراز آمل 
هم ساعت ۱۸ روز سه شنبه ۱۶ اسفند برای کسب 
مقام قهرمانی لیگ برتر مردان سال ۱۴۰۱ در 

سالن فدراسیون با هم روبرو خواهند شد.

خارجازمستطیلسبز

 نواک جوکوویچ  
از ورود به آمریکا منع شد 

ستاره صربستانی تنیس جهان به دلیل 
نداشتن واکسیناسیون از حضور در آمریکا منع 
شد. به گزارش championat، سناتورهای 
آمریکایی می گویند که نواک جوکوویچ در 
ماه مارس از ورود به ایالات متحده منع شده 
است. ریک اسکات و مارکو روبیو، سناتورهای 
نواک  که  گفتند  فلوریدا  جمهوری خواه 
جوکوویچ صرب، قهرمان ۲۲ دوره گرند اسلم 
و شماره یک جهان، از اعطای مدارک خود 
به دولت آمریکا برای حق ورود به این کشور 
خودداری کرده و این به دلیل آن بوده که این 
ورزشکار واکسیناسیون کرونا نشده است. 
سیاستمداران از دولت جو بایدن، رئیس جمهور 
این کشور خواستند تا در این موضوع مداخله 
کند. اسکات در شبکه های اجتماعی خود 
نوشت: »جو بایدن اکنون باید که این مشکل 
را برطرف کند و برای این ورزشکار استثنا قائل 
شود و اجازه دهد جوکوویچ در ایالات متحده 
بازی کند.« پیش از این مقامات ایالات متحده 
ممنوعیت ورود اتباع خارجی واکسینه نشده 
را تا ۱۱ می تمدید کرده بودند. اگر دوباره 
این قانون تمدید نشود ورزشکار صربستانی 
می تواند در مسابقات آزاد در آمریکا بازی کند. 
با این حال برای نواک خطر از دست دادن دو 

مسترز به طور همزمان  وجود دارد

خبـــــر

 جدال سپاهان و هوادار در هفته بیست و دوم 

تقابل کلاسیک سرخ های  تهران و تبریز! 

سالپنجم
شماره1508

آرمان ملی: دیدارهای هفته بیست و دوم لیگ برتر در حالی 
امروز آغاز می شود که در مهمترین دیدار تیم های پرسپولیس و 

تراکتور به مصاف هم می روند. 
 پیش بازی تراکتور و پرسپولیس 

تیم های فوتبال تراکتور تبریز و پرسپولیس تهران از ساعت 
۱۶:۰۰ روز یکشنبه چهاردهم اسفندماه در چارچوب هفته 
بیست ودوم رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور در ورزشگاه 
بنیان دیزل )شهید قاسم سلیمانی( تبریز در تقابلی بسیار حساس 
و سرنوشت ساز برابر یکدیگر صف آرایی خواهند کرد. در شرایطی 
که با حکم کمیته انضباطی قرار است این بازی نیز مانند دیدار رفت 
دو تیم در لیگ بیست ودوم برگزار شود، در نهایت باشگاه تراکتور 
طبق نظر پاکو خمز تصمیم گرفت آن را به جای ورزشگاه خانگی 
خود )یادگار امام( در ورزشگاه بنیان دیزل )شهید قاسم سلیمانی( 
برگزار کند. البته این انتخاب بیشتر به دلیل شرایط دو ورزشگاه 
اتخاذ شده است. گفتنی است پاکو خمز سرمربی پرشورهای تبریز 
از وضعیت چمن ورزشگاه شهید سلیمانی نسبت به استادیوم یادگار 
امام رضایت بیشتری دارد و از همین رو از مدیران باشگاه تراکتور 
درخواست کرد تا محل برگزاری دیدار برابر پرسپولیس تغییر کند. 
سرانجام هم با موافقت هیأت  فوتبال تبریز ورزشگاه بنیان دیزل 
به عنوان میزبان بازی تراکتور و پرسپولیس انتخاب و معرفی شد. 
تیم های تراکتور و پرسپولیس تاکنون در تاریخ رقابت های لیگ 
برتر ۲۹ بار به مصاف یکدیگر رفته اند که در این بین تراکتور ۱۰ بار 
و پرسپولیس ۱۴ بار به پیروزی رسیده اند و پنج دیدار دو تیم نیز با 
نتیجه مساوی به پایان رسیده است. دیدارهای دو تیم در مجموع 
۲۹ دیدار ۵۷ گل داشته است که سهم پرسپولیس ۳۲ و تراکتور ۲۵ 
گل بوده است. در ۱۴ تقابل تراکتور و پرسپولیس در تبریز، شش 
برد برای تراکتور و پنج برد برای پرسپولیس رقم خورده است و سه 
دیدار با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. همچنین تراکتور در 

تبریز ۱۴ بار دروازه پرسپولیس را باز کرده است و پرسپولیس با 
احتساب برد انضباطی سه بر صفر فصل پیش، ۱۲ گل در تبریز برابر 
تراکتور دارد. گفتنی است در شش تقابل اخیر دو تیم پرسپولیس 
پنج بار و تراکتور یک بار به پیروزی رسیده اند. تنها برد تراکتور در 
شش تقابل اخیر مربوط به فصل جاری و بازی نیم فصل نخست 
دو تیم در ورزشگاه آزادی است که با پیروزی یک بر صفر تراکتور 
همراه بود. همچنین آخرین پیروزی تراکتور مقابل پرسپولیس در 
تبریز به سه فصل پیش بازمی گردد؛ جایی که شوت حاج صفی 

پیروزی یک بر صفر تراکتور را رقم زد.
 صحبت مهاجم تراکتور

مهاجم تیم فوتبال تراکتور گفت: می خواهیم با انجام بازی خوب، 
پرسپولیس را همچون بازی رفت شکست دهیم. محمد عباس زاده 
در خصوص شرایط تراکتور در آستانه بازی با پرسپولیس اظهار 
داشت: پس از حضور خمز، سبک بازی تیم عوض شده و فوتبال 
بهتر و تهاجمی تری به نمایش می  گذاریم؛ در مجموع می توان 
گفت، به انسجام تیمی دست یافته ایم و خیلی راحت بازی می کنیم. 
باتوجه به نتایج خوب تیم در نیم فصل دوم، با انگیزه و انرژی بالا 
به مصاف پرسپولیس می رویم. وی با تأکید بر اینکه کار کردن با 
خمز لذت بخش است، توضیح داد: خمز از نظر فنی بی نظیر است 
و نیازی به تعریف من ندارد. همچنین ایشان با انرژی بسیار بالا در 
تمرینات حاضر می شود که این کار، انگیزه بازیکنان را مضاعف 
می کند. عباس زاده با بیان اینکه رویارویی تراکتور و پرسپولیس 
همواره حساسیت بالایی دارد، گفت: می خواهیم با انجام بازی 
خوب، پرسپولیس را همچون بازی رفت شکست دهیم. در تمامی 
بازی ها انگیزه بالایی دارم و اگر فرصت بازی به دست بیاورم، دوست 

دارم بازهم گلزنی کرده و دل مردم آذربایجان را شاد کنم.
 تقابل سپاهان و هوادار

سپاهان در یکی از مهم ترین بازی های هفته بیست و دوم 

میزبان تیم هوادار است؛ دیداری حساس و ۶ امتیازی که نتیجه آن 
علاوه بر ۲ تیم برگزار کننده برای تیم های پرسپولیس، استقلال، 
گل گهر و حتی فولاد نیز حائز اهمیت است. تیم های رده نخست تا 
چهارم جدول تنها ۶ امتیاز فاصله دارند و نزدیکی امتیازات مدعیان 
قهرمانی باعث شده که نتیجه این دیدار تاثیر زیادی در معادلات 
قهرمانی داشته باشد. سپاهان در شرایطی آماده مصاف با هوادار 
می شود که هفته گذشته مقابل آلومینیوم اراک با تساوی یک-یک 
متوقف شد و ۲ امتیاز حیاتی را از دست داد. سپاهانی ها با تیم های 
پرسپولیس و استقلال به ترتیب تنها یک و ۳ امتیاز فاصله دارند 
و می دانند با توجه به نتایج بازی های این دو تیم مقابل تراکتور و 
گل گهر، برای حفظ صدرنشینی باید از سد هوادار بگذرند. سپاهان 
در ۲۱ هفته گذشته ۱۲ برد، ۷ تساوی و ۲ شکست به دست آورده 
و با ۴۳ امتیاز صدرنشین فعلی لیگ است. در آن سو هوادار هفته 
گذشته مقابل مس رفسنجان با نتیجه یک برصفر شکست خورد 
تا بهترین فرصت ممکن برای بهبود جایگاهش را از دست دهد. 
شاگردان الهامی در هفته های گذشته روند رو به رشدی را طی 
کرده اند و می دانند در صورت پیروزی مقابل سپاهان صعودی یک 
پله ای را تجربه خواهند کرد و همین نکته باعث می شود با انگیزه 
مضاعفی به میدان بیایند. هوادار در ۲۱ هفته گذشته ۶ برد، ۷ 
تساوی و ۸ شکست را تجربه کرده و با اندوختن ۲۵ امتیاز در رده 

نهم جدول ایستاده است.
 پیش بازی صنعتی ها 

ذوب آهن و پیکان در حالی به مصاف یکدیگر می روند که 
پیش از این ۳۵ بار در تاریخ لیگ برتر به مصاف یکدیگر رفته اند. 
در این بین سهم ذوبی ها ۱۶ پیروزی بوده، در حالی که پیکان 
۱۰ بار سبزپوشان اصفهانی را شکست داده است و دو تیم ۹ بار 
برابر یکدیگر به تساوی رضایت داده اند. در مجموع ۳۵ دیدار دو 
تیم، ۷۶ گل به ثمر رسیده است که سهم ذوب آهن ۴۲ و پیکان 
۳۴ گل بوده است. در آمار رویارویی های دو تیم به میزبانی پیکان 
که در تهران یا قزوین برگزار شده است، دو تیم سهم برابری از برد 
داشته اند و هرکدام شش بار دیگری را شکست داده اند و پنج دیدار 
نیز با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. ذوب آهن که در دیدار 
نیم فصل نخست برابر پیکان پیروز شد، در صورتی که فردا هم موفق 
به شکست پیکان شود، این تیم را در رفت و برگشت شکست داده یا 
به اصطلاح دبل کرده است. فصل پیش این پیکان بود که موفق شد 
ذوب آهن را در هر دو بازی رفت و برگشت شکست دهد، اما در این 
فصل ذوب آهن این موقعیت را پیدا کرده است که انتقام دو شکست 

فصل گذشته را از پیکان بگیرد.
 برنامه 

برنامه دیدارهای امروز به شرح زیر است:
 یکشنبه 14 اسفند

پیکان - ذوب آهن- ساعت   ۱۵:۰۰
تراکتور – پرسپولیس- ساعت   ۱۶:۰۰

مس رفسنجان - صنعت نفت آبادان- ساعت   ۱۷:۰۰
سپاهان – هوادار - ساعت  ۱۸:۰۰

   غایب تیم ملی برزیل 
 راموس منزس، سرمربی موقت تیم ملی برزیل با 
وجود عملکرد خوب گابریل ماگالائش، مدافع باشگاه 
آرسنال، در این فصل از رقابت های لیگ برتر، نام او 
را در لیست منتخبین خود برای فیفا دی پیش رو 

قرار نداد.

       مدافع چراغ خاموش 
رافائل سیلوا، این مدافع غول پیکر برزیلی که چراغ 
خاموش و در سکوت خبری پیراهن آبی را بر تن کرد، 
به سرعت با شرایط استقلال خودش را تطبیق داد و 
با حضور ثابت و تاثیرگذارش نقش قابل انکاری در 

قهرمانی این تیم داشت.

           دختری با پیراهن مادرید  
در تمرین تراکتور قبل از دیدار با پرسپولیس،  
دختر خردسالی که پیراهن رئال مادرید را داشت، 
بیشتر مورد توجه قرار گرفته بود. نکته جالب اینکه 
این دختران آشنایی جالب و زیادی هم با تیم تراکتور 

داشتند و تقریبا همه بازیکنان را می شناختند.

ت
شــ

سنو
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کوتاه
کریم  بازگشت  احتمال  از  یونانی  سایت  یک  ایسنا: 
انصاری فرد به لیگ این کشور خبر داد. به گزارش سایت 
philenews، کریم انصاری فرد در این فصل عملکرد خوبی در 
تیم اومونیا قبرس داشته است و به همین خاطر زمزمه ها مبنی 
بر بازگشت این بازیکن ایرانی به لیگ یونان شنیده می شود. بر 
همین اساس کریم انصاری فرد نیز در تابستان به دنبال بازگشت 
به سوپرلیگ یونان خواهد بود و  آریس در حال حاضر جدی 
ترین مشتری بازیکن ایرانی است. کریم انصاری فرد در قبرس 
با پیراهن اومونیا خوب کار می کند و توانسته است پنجمین 
گل خود را در قبرس به ثمر برساند و این نشان می دهد که 
در شرایط خوبی قرار دارد و تابستان آینده او ممکن است بار 
دیگر راهی لیگ یونان شود. چیزی که خود بازیکن ایرانی نیز به 
دنبال آن است. او با اومونیا تابستان گذشته برای یک سال با بند 
تمدید قرارداد برای یک سال دیگر قرارداد امضا کرد اما شاید 
این بزرگ ترین مشکل نباشد، بلکه دستمزد او مهم ترین چالش 
است. چند تیم می توانند تقریبا ۴۰۰ هزار یورو را برای هر سال 
به او بدهند؟ شاید آریس. قیمت کریم انصاری فرد ممکن است 
باعث شود تا تردیدها درباره جذب او ایجاد شود و باید دید در 

نهایت بازیکن ایرانی چه تصمیمی خواهد گرفت.

بیــنالمــلل
سرمربی منچسترسیتی به ستایش از شاگرد سابق خود 
پرداخت و پیش بینی کرد که او روزی هدایت سیتیزن ها را 
برعهده بگیرد. به گزارش بی تی اسپورت، ونسان کمپانی 
کاپیتان سابق منچستر سیتی بعد از خداحافظی از فوتبال به 
دنیای مربیگری روی آورد. او اکنون هدایت برنلی را برعهده 
دارد و تیم او نه تنها در صدر جدول رده بندی چمپیونشیپ 
قرار دارد بلکه در جام حذفی هم به یک چهارم نهایی راه پیدا 
کرده و حریف منچستر سیتی شده است. گواردیولا به ستایش 

از کمپانی پرداخت و گفت: من از عملکرد کمپانی 
در برنلی شگفت زده شده ام . آنها نشان داده اند 
که تیم بسیار خوبی هستند و در آستانه صعود 
دوباره به لیگ برتر انگلیس قرار دارند. برای 

کمپانی و موفقیت او در دنیای مربیگری 
خوشحال هستم.به نظرم هواداران از 
تقابل او با سیتی خوشحال خواهند 
شد. به نظرم او روزی هدایت منچستر 
سیتی را برعهده می گیرد. نمی دانم 
این اتفاق چه روزی رخ خواهد داد 

اما رخ می دهد. سرمربی منچسترسیتی 
به اظهارنظر مدیر برنامه های ارلینگ 
هالند که حضور در رئال مادرید را یک 

رویا برای هر بازیکنی دانسته بود اینگونه 
واکنش نشان داد: من به اظهارات مدیر 
برنامه های بازیکنان هیچ واکنشی نشان 
نمی دهم. گواردیولا درباره دیدار حساس 
برابر نیوکاسل در لیگ جزیره هم گفت: 
نیوکاسل در فصل جاری عملکرد بسیار 
خوبی داشته است و بازی برابر این تیم 

اصلا آسان نیست.

دیدگـــــاه
تاثیر نتیجه دیدار پرسپولیس در رتبه استقلال  

فرشادفلاحتزاده
کارشناس فوتبال 

تیم استقلال مقابل نساجی مازندران در هفته بیست و 
یکم رقابت های لیگ برتر اظهار داشت: استقلال بازی خوب و 
تهاجمی را مقابل نساجی در مازندران داشت و حقش این بود که 
با کسب ۳ امتیاز از این دیدار خارج شود. شرایط چمن ورزشگاه 
وطنی اصلا در حد و اندازه های مسابقات سطح یک فوتبال 
ایران نبود و چمن نامناسب این ورزشگاه در بازی استقلال 
تاثیرگذار بود. استقلال این هفته ها خوب بازی می کند چون 
تاکتیک تیم بسیار ایده آل است. چیدمان و ارنج تیم هم شرایط 
بهتری پیدا کرده و مشخص است تمام اعضای تیم هماهنگی 
زیادی با هم دارند که این موضوع نقطه قوت و مثبت استقلال 
است. نگرفتن پنالتی روی قایدی یک شوک بزرگ بود که داور 
به راحتی از این خطا در محوطه جریمه گذشت. بعد از بازی هم 
کارشناسان داوری پنالتی را روی قایدی تایید کردند که ۱۰۰ 
درصد پنالتی بود. حمید مطهری سرمربی نساجی در مورد این 
موضوع هم درباره قائدی اصلا اظهارات و جملات خوبی را به 
زبان نیاورد.  استقلال مقابل گل گهر بازی سختی را پیش رو 
دارد، اما این بهترین فرصت است که در دیداری خانگی یک 
بازی ۶ امتیازی را با پیروزی پشت بگذارد تا از کورس قهرمانی 
عقب نماند. به طور حتم استقلال نباید امتیاز از دست بدهد 
چون باز هم از مدعیان قهرمانی عقب خواهد افتاد و کارش در ۸ 
هفته باقی مانده سخت تر از قبل می شود. این هفته در مسابقات 
لیگ برتر بازی های بسیار مهمی انجام خواهد شد که تیم های 
صدر جدولی هم بازی های مهمی دارند. سپاهان در اصفهان با 
هوادار دیدار می کند و پرسپولیس با تراکتور در تبریز که هر دو 
این بازی ها تاثیر مستقیمی روی رتبه بندی استقلال در جدول 
لیگ برتر دارد.  هفته گذشته فدراسیون فوتبال گزینه های 
سرمربیگری تیم ملی را از بین مربیان شاغل و غیر فعال فوتبال 
اعلام کرد که این یک کار ساختگی و نمایشی بود و فدراسیون 
با این کار سطح خودش را پایین آورد. اعلام اسامی این گزینه ها 
شخصیت مربیان برتر ایران را زیر سوال برد که هیچ اساس 
و اصولی با فوتبال حرفه ای ندارد. منظور واقعی  فدراسیون 
فوتبال که از مربیان برنامه خواسته، چه بود؟ اصلا این کارها 
قشنگ نیست.  این بار دیگر نوبت مربی ایرانی است و باید تیم 
ملی فوتبال در اختیار سرمربی وطنی قرار داده شود که بهترین 
گزینه  داخلی هم امیر قلعه نویی است. اگر یک فرد دیگر در بین 
مربیان ایرانی برای سرمربیگری تیم ملی مناسب باشد، جواد 
نکونام است. جواد کاپیتان تیم ملی بوده و یکی از مربیان جوان 
و آینده دار این روزهای فوتبال ایران است. او در هر تیمی که 
حضور داشته عملکرد موفقی داشته و با ملی پوشان و لژیونر ها 
رابطه دوستانه و صمیمی دارد. امیدوارم با انتخاب بهترین 
سرمربی برای تیم ملی، عملکرد ایده آلی در جام ملت ها داشته 
باشیم چون تمام ابزار برای تیم ملی مهیاست و فقط قرار دادن 

یک مدیر فنی برای تیم ملی باقی مانده است.

 طالقانی: 

کاری که من می خواستم انجام دهم را  دبیر کرد 
محمدرضا طالقانی رئیس اسبق فدراسیون کشتی گفت: 
تمام این کارهایی که امروز در فدراسیون کشتی انجام می گیرد 
را دوست داشتم انجام دهم، اما در آن زمان بودجه ای به این 

شکل در دست نداشتم و فرصت هم برایم باقی نماند.
 تغییر در زیرساخت ها 

محمدرضا طالقانی در گفت وگو با فارس، در خصوص 
تغییرات در زیرساخت های کشتی اظهار داشت: من یادم 
می آید زمانی که کشتی گیر بودم در یک اتاق دو در دو نیم 
متری هفت کشتی گیر می خوابیدیم؛ اما من این موضوع را 
دوست نداشتم، چراکه می دانستم شأن کشتی بیشتر از اینها 
است و بعد از آن هم که خودم به فدراسیون کشتی آمدم. با 
توجه به بضاعتی که داشتم توانستم کارهایی انجام دهم که 
یکی از آنها عوض کردن محل فدراسیون و احداث خانه کشتی 
بود. با این حال باز هم فکر می کردم که حق کشتی بیشتر باید 

باشد.
 امکانات 

وی افزود: من معتقد بودم وقتی کشتی گیری به اردوی تیم 
ملی می آید باید از نظر رفاهی و امکانات در بالاترین سطح خود 
باشد. همه اینها را امروز در کشتی کشورمان می بینیم که همه 
امکانات و شرایط مهیا است تا کشتی گیران کشورمان در عرصه 
های بین المللی افتخارآفرینی کنند. رئیس سابق فدراسیون 
کشتی تصریح کرد: کشتی در همه رده های سنی امروز می تواند 
بهترین نتایج را کسب کند. چند روز پیش که به فدراسیون 
کشتی رفته بودم تا در جلسه هیأت رئیسه شرکت کنم دیدم 
که کمبود هایی که در گذشته وجود داشت امروز از بین رفته 
است و همه ارکان به یک انرژی مثبت تبدیل شده اند. امروز 
تمام امکاناتی که یک کشتی گیر نیاز دارد از راهپیمایی تا سالن 
غذاخوری و تفریح را در اختیار دارد. خدا را شکر می کنم که 
امروز کشتی به جایی رسیده است که از همه لحاظ تامین است 
و کشتی گیران می توانند تنها به ورزش و کشتی گرفتن خود 

فکر کنند. وی ادامه داد: من به علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی تبریک می گویم و هم به او خسته نباشید می گویم که 

چنین کار بزرگی را برای کشتی کشورمان انجام داده است.
 خانه کشتی 

طالقانی در خصوص اینکه وقتی خانه کشتی را دیدید چه 
خاطره ای به ذهن تان آمد، گفت: اجازه دهید یک خاطره ای که 
تا امروز آن را نگفته ام را به شما بگویم. زمانی که خانه کشتی را با 
یک تشک ۶۰۰ متری درست کردم رئیس وقت اتحادیه کشتی 
جهانی که به ایران سفر کرده بود. در جمع همه خبرنگاران 
اعلام کرد که امروز به عنوان رئیس اتحادیه جهانی کشتی بسیار 
خوشحال هستم که ایران چنین فضایی را برای کشتی فراهم 
کرده است. من چنین چیزی را تا به حال ندیده بودم که ۶۰۰ 
متر برای کشتی اختصاص دهند. این حرف های رئیس اتحادیه 
جهانی کشتی برای من خاطره انگیز است و همیشه در ذهنم 
باقی خواهد ماند. رئیس سابق فدراسیون کشتی افزود: او من 
را در همان سال به عنوان بهترین رئیس فدراسیون کشتی در 
جهان انتخاب کرد و یک شیلت که دست نوشته خودش بود را به 
من هدیه داد. این موضوع بعد از ۳۵ سال که قهرمان جهان شده 
بودیم برای من بسیار خوشحال کننده بود. امروز خانه کشتی 

تکمیل شده کاری بود که من می خواستم انجام دهم.
 بهانه؟

وی درباره اینکه امروز کشتی گیران دیگر بهانه ای برای کسب 
نتیجه در رقابت های بین المللی ندارند اظهار کرد: کشتی گیران 
همیشه محکم تر از آن بودند که چیزی را برای رسیدن به 
قهرمانی بهانه کنند. کشتی سخت است، اما امروز همه امکانات 
فراهم شده تا کشتی گیران در مسابقات بین المللی افتخارآفرینی 
کنند. در کنار این اتفاقات باید یک برنامه ریزی هم برای تیم های 
ملی داشته باشیم تا بهتر از گذشته از داشته ها استفاده کنیم. 
دولتمردان هم باید یک بودجه خوبی را برای کشتی در نظر 
بگیرند، به قول قدیمی ها به اندازه گردی که ساخت شده باید به 

آن بودجه داده شود. هرچند در گذشته هم کشتی گیران با توجه 
به نبودن امکانات در آسیا و جهان قهرمان شدند، اما امروز همه 
چیز آماده شده و در واقع می توانم بگویم دیگر بهانه از دست 

همه گرفته شده است.
 کاخ 

طالقانی در خصوص صحبت های خود که عنوان کرده بود 
برای کشتی کاخ هم بسازیم کم است بیان کرد: از دیرباز آرزویم 
ساختن یک کاخ برای کشتی بود. که همه امکانات در آن فراهم 
باشد. تمام این کارهایی که امروز در فدراسیون کشتی انجام 
می گیرد را دوست داشتم انجام دهم، اما در آن زمان بودجه ای 
به این شکل در دست نداشتم و  فرصت هم برایم باقی نماند تا 
کاری که می خواستم را تکمیل کنم. کاری که من می خواستم 
انجام دهم امروز انجام شده است و خدا را شکر می کنم که 
کشتی گیران به آن چیزی که لایقش بودند رسیده اند. وقتی 
۸۲ درصد مدال های آسیایی،جهانی و المپیک توسط کشتی 

کسب می شود، باید هم برای کشتی همه چیز بسازیم.
 پیشکسوتان 

رئیس سابق فدراسیون کشتی در پاسخ به این سوال که امروز 
نسبت به گذشته توجه به پیشکسوتان چگونه است گفت: من 
اولین کسی بودم که مسابقات پیشکسوتان جهان را برگزار و 
برای پیشکسوتان سالن تمرین درست کردم. حتی اولین نفری 
بودم که عکس تمام قهرمان های جهان را در سالن های کشتی 
نصب کردم. حتی عکس کسانی که شاید ممنوع بود را استفاده 
کردم، چراکه اعتقاد دارم پیشکسوتان شمع و چراغ محفل 
هستند. وی در پایان افزود: زمانی که مسابقات پیشکسوتان 
جهان را راه اندازی کردم خیلی ها از روی دست ما الگو برداری 
کردند و در کشورهای خود آن را به اجرا در آوردند. زمانی که 
به پیشکسوتان خود بها دادیم موفق تر بودیم. امروز همه چیز 
فراهم است تا پیشکسوتان هم به میدان بیایند. از فدراسیون 
کشتی هم درخواست می کنم کلاس پیشکسوتان را در سراسر 
کشور راه اندازی کند مخصوصاً در تهران که همه آماده هستند 
تا بیایند استفاده کنند. در خیلی از شهرهای دیگر هم وجود 
دارد اما در تهران بیشتر از هر شهری است همین موضوع هم 

یک انگیزه برای جوان تنها می شود.

ابراهیم قاسمپور کارشناس و پیشکسوت 
فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت تیم ملی و 
انتخاب سرمربی این تیم صحبت کرد. وی معتقد 
است سرمربی تیم ملی باید مدیریت قوی داشته 
باشد که بتواند با ۱۵ یا ۱۶ لژیونر فوتبال کشور 

کار کند. 
 در مورد صحبت های جدید رئیس 
از  عذرخواهی  و  فوتبال  فدراسیون 
گزینه های مربیگری تیم ملی  چه نظری 

دارید؟
 جای تعجب دارد که رئیس فدراسیون با آن 
همه تجربه که در این چندین سال فوتبال دارد، 
طوری لیست مربیان مدنظر تیم ملی را گزینش و 
مطرح کند که اینطور مجبور به عذرخواهی شود. 
اگر به خاطر افکار عمومی یا مسائل دیگر می 
خواهند مربی ایرانی انتخاب کنند، این کار غلط 
است. فدراسیون در صورت انتخاب مربی ایرانی 
باید به این مسأله ایمان و اعتقاد داشته باشد. با 
فشار حاشیه ای، مردم و رسانه ها این کار را نکند. 
امیر  انتخاب  گفته می شود شانس   
قلعه نویی و جواد نکونام از بقیه گزینه های 

ایرانی بیشتر است!
هر کدام از این گزینه ها نقاط ضعف و قوت 
خودشان را دارند. سو تفاهم نشود کارشناسان 
متخصص و با تجربه که سالیان سال در فوتبال 
فعالند بحث و صحبت کنند. اعضای هیات 
رییسه با تمام احترامی که قائلم در این خصوص 

تخصصی ندارند. 
 صحبت پایانی؟!

سرمربی تیم ملی باید مدیریت قوی داشته 
باشد که بتواند با ۱۵ یا ۱۶ لژیونر فوتبال کشور 
کار کند. بعضی بازیکنان ما مانند طارمی در سطح 
اول فوتبال جهان بازی می کنند و طبیعی است 
که خودشان را برتر از دیگران بدانند. کار کردن 
با چنین بازیکنانی آسان نیست. ما باید مربی 
بیاوریم که پرستیژ بین المللی داشته باشید 
و برای جامعه جهانی مقبولیت داشته باشد. 
اکثریت جامعه و ورزشکاران باید او را قبول داشته 
باشند. چنین گزینه ای در کشور داریم که البته از 
نظر فنی کمی ضعیف است اما با استخدام مربی 

خارجی کنار او می تواند کمک کند.  
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